
                Wat hebben we al bereikt van onze speerpunten:

1. Ouderenbeleid onder 1 wethouder, met Falgun Binnendijk 
is deze wens vervuld;

2. Een motie van het CDA is aangenomen om geld te 
reserveren om eenzaamheid onder diverse doelgroepen te 
bestrijden met goede plannen;  

3. Met een aangenomen CDA motie het college aanjagen 
om concreter te worden tijdelijke Tiny Houses als project 
te realiseren. Volgend kwartaal zien we daar de eerste 
resultaten van.

4. Met behulp van onze CDA collega’s in de provincie en bij de 
waterschappen de strandondernemers van Castricum en 
Sports at Sea ondersteunen om te kunnen blijven bestaan.

Er is nog veel te doen de komende jaren, we willen nog veel 
voor onze inwoners realiseren. Dan hebben we het over 
onze fietsplannen, nieuwbouw Cunera school, zwembad, 
Beverwijkerstraatweg en de ontwikkeling op het strandplateau. 
Dit doen we graag samen met u en onze raadscollega’s.  

Met Elkaar Voor Elkaar!

Op de drempel van 2019
een terugblik van  
het CDA Castricum

Voor nu wensen wij u fijne feestdagen en een mooi 2019
CDA Fractie: Fer Wilms, Dorien Veldt,  
Martijn van Leeuwen, Elize Bon,  
Joost Cornelis

www.cdacastricum.nl     
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